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Nieuwe trams Gent  –  Afmetingen

Ik verneem dat de door De Lijn voor Gent bestel-
de trams, die hadden moeten beginnen te rijden op
11 september jongstleden (opening van het Ke i z e r
Kareljaar) voorlopig in de remise moeten blijven.
Ze zouden namelijk te breed zijn voor sommige
van de straten waar ze door moeten, namelijk tien
centimeter meer dan gebruikelijk.

Is dit bericht juist ?

Indien dit bericht juist is, hoe is deze "vergissing"
ontstaan en wat doet De Lijn om dit probleem op
te lossen ?

Hoeveel kost de oplossing van dit probleem ?

Antwoord

De breedte van de recentelijk bestelde trams die
op het tramnet van Oost-Vlaanderen zullen wor-
den ingezet, is nooit een reden geweest waarom zij
nog niet in exploitatie zijn genomen. De nieuwe
tramrijtuigen zijn niet te breed. Dit is duidelijk ge-
bleken uit voorlopige tests.

De nieuwe Siemens-tram heeft een breedte van 2,3
m , de breedte van de bestaande PCC-tram is 2,2 m.
De toegelaten breedte in het wegverkeer is wette-
lijk vastgelegd op 2,55 m.

De nieuwe tram is dus langs iedere zijde 5 cm bre-
der dan de bestaande PCC. De breedte van 2,3 m
op zithoogte, geeft een maximaal comfort aan de
reizigers en laat ook een maximale capaciteit toe.
De infrastructuur op het net van De Lijn laat deze
breedte toe, die overigens ver beneden het wette-
lijk toegelaten maximum blijft.

In de bochten zal de nieuwe Siemens-tram een
kleinere bestreken baan beschrijven in vergelijking
met de bestaande PCC-t r a m s. De enige hinder die
hieruit eventueel kan ontstaan, zal te wijten zijn
aan slecht geparkeerde wagens, wat vooral voor-
komt op lijn 1. Bij correct parkeergedrag is geen
hinder te verwachten.

De levering van de eerste trams werd wat verlaat
en de levering van de volgende trams vervroegd.
Hierdoor komt het gemiddelde leveringsschema
evenwel niet in het gedrang.


